
 

 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde d. 16/5-2022 kl. 19.30-21  

OBS – forud for mødet er der valgmøde kl. 18.30-19.30 

 

 

Tid Pkt. Hvad Hvem 

19.30 1 Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

 

Ref.: Godkendt 

 

 

 2 Nyt fra skolens elevråd (O) 

 

Ref.: Elevrådet deltager ikke i dette møde 

 

 

19.35 3 Elevplaner/meddelelsesbog/udvidet meddelelsesbog (O) 

- Status på skolens arbejde, og beslutning fra børne- 

og undervisningsministeriet om at afskaffe 

elevplaner og erstatte med en meddelelsesbog.  

 

Ref.: Indtil videre er meddelelsesbogen stadig en politisk 

beslutning – men pt. foreligger der kun lovudkast. De 

officielle krav er altså ikke besluttet endnu. Muligvis hører vi 

nærmere før 1/8 2022, hvor meddelelsesbogen træder i 

kraft.  

 

På Gjern skole har vi de sidste to år arbejdet med skabelon 

for – og afholdelse af - elevens samtale. Det fortsætter vi 

med indtil videre.  

Desuden arbejder vi med samarbejdsmodellen, faglige test 

og nationale trivselsmålinger som data.  

 

Tine 

 

19.50 4 Evaluering af skolebestyrelsesarbejdet i 2018-2022 (R, B) 

- Hvad gik godt, hvad lykkedes vi med? 

- Hvad ku’ ha’ været bedre? 

- Opmærksomheder fremadrettet 

 

Ref.:  

- Hvad gik godt, hvad lykkedes vi med? 

- Det har været gode ansættelser i den sidste periode.  

- Gode saglige debatter og diskussioner i bestyrelsen.  

Jesper og 

Tine 

Deltagere: Majbritt Fabech, Line Meilandt Langdal Nielsen, Karin Bank 

Lindberg, Jens Erik Kristoffersen, Jacob Lind Hjorth, Lars 

Roger Jensen, Lise Nexø, Torben Kjølhede, Gry Elikofer, 

Jesper Dalkjær Hansen, Tine Sax 

Afbud:  

Mødeleder: Majbritt 

Referent: Tine 

Klassifikation af punkterne: B (beslutning); O (orientering); R (refleksion) 

 



 

 

- Gode og præcise dagsordener, og god og konstruktiv 

mødeafvikling.  

- Man bliver lyttet til i bestyrelsen. 

- Det er lykkedes at gøre skolen mere synlig. Både i 

pressen og fysisk udadtil. 

- Der er stabilt fremmøde i bestyrelsen. 

- Der er en god stemning på skolen, lader det til. Det 

er et dejligt sted.  

- Det har været rart at der har været et systematisk 

arbejde med principperne.  

- Det har været godt at lave et møde med 

bestyrelserne/forældrene fra Fårvang og Sorring.  

 

- Hvad ku’ ha’ været bedre - Opmærksomheder 

fremadrettet 

- Vi bør have fokus på retningslinjer for it/telefon. 

Gerne oplæg som CFDP for et par år siden.  

- Der ønskes tilbageløb fra ledelsen til bestyrelsen på, 

hvordan det opleves for nye forældre at starte på 

skolen. 

- Kan man lave mere samarbejde med Fårvang og 

Sorring bestyrelserne? Det ønskes.  

- Klasseworkshops – vi skal holde fast i processen med 

at indføre dem på mere end 0. klasse.  

- Gerne mere elevrådsinvolvering.  

- Gerne årligt besøg fra en person ude fra, eller fx en 

lærer/pædagog, der giver et indblik i praksis 

- Når der skal laves principper eller tages andre 

beslutninger – kan man så involvere flere forældre 

end kun bestyrelsen? Eksempelvis på forældremøder 

eller andre møder.  

- Skal vi – bestyrelsesmedlemmer - gøre noget mere? 

- Mere arbejde med brobygning til Fårvang.  

- Gerne flere fritidsdiskussioner i bestyrelsen.  

 

 

20.15 5 Sidste nyt fra undervisningsdelen og fritidsdelen (O) 

 

Ref.: 

 

Årsplansudveksling mellem lærere er afviklet. Det var en 

stor succes. Fablab-uge for 6. og samarbejdsdage for 3. og 

4. klasse er planlagt næste år. Derudover den traditionsrige 

”Hvem vil være litterær” for 5. klasse.  

 

Fritid laver fælles dage med pædagogisk udvikling og vi 

inviterer hinanden, når det kan være relevant.  

 

Vi deltager i gøglermarked første fredag i juni. Vi har haft 

mange ting i gang med emneuger, rekorddage, ny 

mooncarbane mv.  

 

Studerende i SFO, Lærke og Nikoline holder med udgangen 

af maj. Vi er ikke tildelt studerende næste halvår.  

Muligvis får vi en kvinde i sprogpraktik fra jobcentret.  

Personale og 

ledelse 



 

 

 

Arbejdstilsynet har været på besøg. Det gav ikke anledning 

til anmærkninger. Det er positivt. Skolen har fået en grøn 

smiley. 

 

Er der en forælder, der gerne vil med til samtaler om 

pædagog/pædagogmedhjælper? Meld gerne tilbage til TS 

(Lise deltager).   

 

Vores verdensmålsuge i uge 19 var super god for skolen.  

Der blev indsamlet ca 12.500 kr, der kan overføres til SOS 

Børnebyerne.  

 

Fagfordelingen for næste år er stort set på plads, og 

skemalægningen går snart i gang.  

 

20.30 6 Evt.:  

 

Ref.: 

 

Det praktiske om 14/6. Vi mødes kl. 18.30.  

Jens Erik vil gerne grille og lave burgere.  

TS og JH står for frugtdessert og drikkevarer. 

 

Skolen har 60 års jubilæum næste år. Det markeres i 

temaugen uge 41.  

 

    

  Punkter til kommende møder: 

- Princip for inklusion og mellemformer 

- Princip for ordblindeindsatser 

 

 


